

CETECOM Inc.

411 Dixon Landing Road, Milpitas, CA 95035 USA

**Product Certification Body / organisme de certification****Recognized Certification Body for Canada / organisme accepté de certification pour le Canada****Technical Acceptance Certificate / Certificat d'Acceptabilité Technique**

CETECOM Inc. registration no. / <i>CETECOM Inc numéro de registration</i>	CTC-IC-20028
certificate holder and address / <i>titulaire du certificate et adresse</i>	Hanchett Entry Systems Inc., 10027 S. 51st St., Suite 102, Phoenix AZ 85044, USA
ISED Canada certification no. / <i>no. de certification d'ISED Canada</i>	7160A-KS210
model number / <i>marque et modèle</i>	KS210
FVIN / <i>version de firmware</i>	N/A
Product Marketing Name / <i>Nom de marque de product</i>	KS210
product description / <i>description du produit</i>	RFID Server Cabinet Lock

Specification spécification	Issue Number numéro de série	Frequency Range bande de fréquence (MHz)		Emissions Designator bande de fréquence	Power Puissance (Watts) Conducted		Field Strength (dBuV/m) Force de champ	Distance
247	2	2402	2480	1M33G7D	0.001	0.001	-	-
210	10	0.125	0.125	1K58A1D	-	-	74.3	3 m
210	10	13.56	13.56	2K42A1D	-	-	64.9	3 m

(*) in addition compliant with / en addition conforme avec RSS-102 / i5 and RSS-Gen / i5

OATS facility (contact information, name, mailing address, e-mail, fax and telephone numbers) / <i>Laboratoire (coordonnées, nom, adresse postale, e-mail et numéros de télécopieur et de telephone)</i>	CETECOM Inc. 411 Dixon Landing Road; 95035 Milpitas CA, USA, phone +1-408-586-6200
OATS facility ID / numéro de compagnie laboratoire	3462B

This certificate becomes valid when published on the [Radio Equipment List \(REL\)](#)Ce certificat est valide quand publié dans [Nomenclature du matériel radio \(NMR\)](#)

Certification of equipment means only that the equipment has met the requirements of the above-noted specification. License applications, where applicable to use certified equipment, are acted on accordingly by the Industry Canada issuing office and will depend on the existing radio environment, service and location of operation. This certificate is issued on condition that the holder complies and will continue to comply with the requirements and procedures issued by Industry Canada. The equipment for which this certificate is issued shall not be manufactured, imported, distributed, leased, offered for sale or sold unless the equipment complies with the applicable technical specifications and procedures issued by ISDE.

La certification du matériel signifie seulement que le matériel a satisfait aux exigences de la norme indiquée ci-dessus. Les demandes de licences nécessaires pour l'utilisation du matériel certifié sont traitées en conséquence par le bureau de délivrance d'ISDE et dépendent des conditions radio ambiantes, du service et de l'emplacement d'exploitation. Le présent certificat est délivré à la condition que le titulaire satisfasse et continue de satisfaire aux exigences et aux procédures d'ISDE. Le matériel à l'égard duquel le présent certificat est délivré ne doit pas être fabriqué, importé, distribué, loué, mis en vente ou vendu à moins d'être conforme aux procédures et aux spécifications techniques applicables publiées par ISDE.

I hereby attest that the subject equipment was tested and found in compliance with the above-noted specification.

J'atteste, par la présente, que le matériel a fait l'objet d'essai et a été jugé conforme à la spécification ci-dessus.

December 10, 2020		CAB ID: US0187 PRODUCT CERTIFICATION BODY Certificate #2135.03
	Franz Engert / Manager Certification Services	
	CETECOM Inc.	